



## Referat fra bestyrelsesmøde torsdag den 10. oktober 2024.

Mødedeltagere: Ellen Lundsgaard, Karsten Mogensen, Poul Erik Frandsen, Gerda Ulrich og Lene Lyng Hansen.

Fravær: Michael Bosebjerg og Anders Bach.

Lokalforum 4440  
Mørkøv Hallen  
Skamstrupvej 7,  
4440 Mørkøv  
[morkov.lf@gmail.com](mailto:morkov.lf@gmail.com)

Formand:  
Ellen Lundsgaard  
Tlf. 20 73 99 38  
E-mail:  
[Evlundsgaard@gmail.com](mailto:Evlundsgaard@gmail.com)

Næstformand:  
Karsten Mogensen  
Tlf. 42 22 07 42  
E-mail:  
[Km@impactchurch.dk](mailto:Km@impactchurch.dk)

Sekretær:  
Lene Lyng Hansen  
Tlf. 25 65 67 94  
E-mail:  
[Leneniels@icloud.com](mailto:Leneniels@icloud.com)

Kasserer:  
Poul Erik Frandsen  
Tlf. 23 34 77 02  
E-mail:  
[pefrand@post12.tele.dk](mailto:pefrand@post12.tele.dk)

Bestyrelsesmedlem:  
Gerda Ulrich  
Tlf. 22 42 54 38  
E-mail:  
[gerda@ulrich.dk](mailto:gerda@ulrich.dk)

Suppleant:  
Michael Bosebjerg Jensen  
Tlf. 21 29 59 92  
E-mail:  
[Michael@bosebjerg.com](mailto:Michael@bosebjerg.com)

Suppleant:  
Anders Bach  
Tlf. 27 529 44 06  
E-mail:  
[anderstornslevbach@hotmail.com](mailto:anderstornslevbach@hotmail.com)

[www.4440morkov.dk](http://www.4440morkov.dk)  
Og på facebook

Lokalforum vi samler 4440

### 1. Godkendelse af dagsorden.

Godkendt.

### 2. Orientering fra formanden.

EL meddeler, at det der er at orientere om, indgår i nedenstående punkter.

### 3. Orientering fra kasserer.

Intet nyt.

### 4. Kræmmertelt – evaluering..

I det store hele gik det godt i fællesteltet til kræmmermarkedet, også at få talt med de andre foreninger og institutioner. Har fået pæne tilbagemeldinger om folderen.

Hvis der til næste år besluttes at have et fællestelt på markedet, er der plads til forbedringer og måske et større telt.

### 5. Kommuneplan.

Gennemgang af høringssvar til kommuneplan 2024. Enighed om at EL kan sende det.

### 6. Borgermøde med Vejdirektoratet den 6. november 2024.

Forud for mødet vil EL og GU prøve at tage en snak med nogle politikere – kunne være John Harpøth, Mogens Justesen, Karen Thestrup, Rasmus Brandsstrup og Kristian Timmermann.

Det er vigtigt at de ramper kommer ved Knabstrup.

Info om mødet vil blive lagt ud på Facebook og diverse skærme.

### 7. Alm. borgermøde inden jul, eller ?

I stedet for et Borgermøde, blev der besluttet at holde et evalueringsmøde vedr. fællesteltet på kræmmermarkedet. Foreninger og institutioner inviteres og mødet afholdes torsdag den 21. november kl. 19.00 i foreningslokalet.

Der vil også blive talt om konkrete ting – bl.a. pasning af blomsterkummer i Mørkøv by.

8. Anlægs-penge ... fortsat.

Hallen vil sende en ansøgning til Lokalforum om midler til ny aktivitet på hallens område – aktiviteten hedder Disc Golf.

Vi giver tilsagn om et tilskud på 10.000 kr. – under forudsætning af, at hallen får de øvrige penge til projektet.

9. Orientering fra interessegrupper mv.

Varmeprojektet Stigs Bjergby: Der er mulighed for at lave et egentligt projekt og søge penge til det. Vigtigt at få lavet beregning, så den ligger der.

Skære græskar og pynte til Halloween i Stigs Bjergby den 26. oktober kl.14.

10. Orientering fra foreninger og institutioner.

EL har søgt om midler til aktiviteter for skolen hos Spar Nord.

Er blevet tilbudt gratis juleforestilling (Elverfolket). Planen er at vise en forestilling på skolen og evt. en i Stigs Bjergby.

11. Evt.

30-10-2024 LLH